

IOTC CIRCULAR 2013-91 / CIRCULAIRE CTOI 2013-91

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: LETTER OF CREDENTIALS FOR THE SIXTEENTH SESSION OF THE SCIENTIFIC COMMITTEE (SC16)

Regarding the 16th Session of the Scientific Committee which will be held from 2-6 December, 2013 in Busan, Republic of Korea, I would like to remind you of the following:

In accordance with Rule X.3 of the IOTC rules of procedure which states that: *The scientific committee shall be constituted of scientists; each Member of the Commission shall have the right to appoint a representative and an alternate, if needed, both with suitable scientific qualifications, who may be accompanied by experts and advisors*, each CPC is required to provide a letter of credentials signed by the appropriate Authority indicating who will attend the meeting and in what capacity.

The letter of credentials may be drafted as follows:

<http://iotc.org/files/proceedings/2013/sc/Credentials%20for%20SC16%20%5BE+F%5D.pdf>

Please note that a Letter of Credentials is required to be submitted to the IOTC Secretariat no later than the **17 November 2013** (15 days prior to the SC16), so that we may make appropriate arrangements for the Session.

Please also be reminded that no individual will be granted access to the meeting room if that individual is not listed on a Letter of Credentials.

Registration:

Registration for the meeting is also essential so as to allow the Secretariat sufficient time to make the necessary arrangements. <http://www.iotc.org/registration/>

Information concerning the meeting, including electronic versions of documents submitted, will be published on the IOTC website as they become available.

<http://www.iotc.org/English/meetings/sc/sccurrent.php>

Distribution / Destinataires

IOTC Members / Membres de la CTOI: Australia, Belize, China, Comoros, Eritrea, European Union, France (Territories), Guinea, India, Indonesia, Iran (Islamic Rep of), Japan, Kenya, Rep. of Korea, Madagascar, Malaysia, Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Sri Lanka, Sudan, United Rep. of Tanzania, Thailand, United Kingdom (OT), Vanuatu, Yemen.

Cooperating non-Contracting Parties / Parties coopérantes non-contractantes: Senegal, South Africa.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Copy to / Copie à: FAO Headquarters, FAO Representatives to CPCs, NGOs

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement

OBJET: POUVOIRS POUR LA SEIZIÈME SESSION DU COMITÉ SCIENTIFIQUE (SC16)

Madame, Monsieur,

Concernant la 16^e session du Comité scientifique, qui aura lieu du 2 au 6 décembre 2013 à Busan (République de Corée), je souhaiterais vous rappeler ce qui suit :

Conformément à l'article X.3 du Règlement intérieur de la CTOI qui indique que « *le Comité scientifique est constitué de scientifiques ; chaque membre de la Commission a le droit de désigner un représentant et, le cas échéant, un suppléant, qui doivent tous deux avoir les qualifications scientifiques requises et peuvent être accompagnés par des experts et conseillers* », chaque CPC doit fournir un pouvoir signé par l'autorité compétente indiquant les personnes qui participeront à la réunion, et en quelle capacité.

Voici un modèle possible de pouvoir :

<http://iotc.org/files/proceedings/2013/sc/Credentials%20for%20SC16%20%5BE+F%5D.pdf>

Veillez noter que les pouvoirs doivent être soumis au Secrétariat de la CTOI au plus tard le **17 novembre 2013** (15 jours avant CS16), afin que nous puissions prendre les dispositions appropriées pour la session. Nous vous rappelons également que toute personne ne figurant pas sur le pouvoir se verra refuser l'accès à la salle de réunion.

Inscription:

L'inscription à cette réunion est également essentielle pour donner au Secrétariat suffisamment de temps pour prendre les dispositions nécessaires : <http://www.iotc.org/registration/>

Des informations concernant la réunion, dont des versions électroniques des documents soumis, seront publiées sur le site de la CTOI dès qu'elles seront disponibles.

<http://www.iotc.org/French/meetings/sc/sccurrent.php>

Yours sincerely / Cordialement,



Rondolph Payet
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

Attachments / Pièces jointes:

- Nil / Aucune